
 

20% discount on CCOHK’s performances 

 City Chamber Orchestra of Hong Kong (CCOHK) holds a unique position as one of 

Asia’s leading chamber orchestras. Members are professional musicians experienced 

in playing diverse styles ranging from Baroque and classical to East-West crossover, 

tango, bollywood and jazz. Since its establishment in 1999, CCOHK has performed 

with a number of world-class artists, including Sir James Galway, Dame Evelyn 

Glennie, Dame Emma Kirkby, Sir Thomas Allen, Sir Neville Marriner, Christian 

Lindberg, Sarah Chang, Philippe Entremont, Julian Lloyd Webber, Edgar Meyer, 

Branford Marsalis, Sharon Isbin, Richard Galliano and The King’s Singers. The 

orchestra has also collaborated with an array of famous celebrities, including Hayley 

Westenra, Richard Clayderman, Robin Gibb, Dame Edna Everage and Canto-pop 

stars Sandy Lam, Hins Cheung and Hacken Lee. 

 

 Foundation members can enjoy 20% off upon purchase of regular-priced tickets of 

CCOHK’s productions in Season 2023/24. For details on the productions, please visit 

the following website: https://www.ccohk.com/season-concerts. 

 

 Valid HKBU Foundation Membership Card must be presented at URBTIX outlets 

(http://www.lcsd.gov.hk/en/ticket/counter.html) upon purchase of tickets. 

 

 This offer will be valid until 30 June 2024. 

 

 CCOHK reserves the right of final decision in case of any disputes. 

 

 

Contact information: 

Tel.: (852) 2864-2156 

Email: info@ccohk.com 

Website: http://www.ccohk.com/ 
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香港城市室樂團表演門票八折優惠 

 香港城市室樂團是亞洲首屈一指的室樂團之一，風格別樹一幟。團員均為專業

樂手，擅長演奏多元化的風格，涵蓋巴羅克、古典樂曲、東西合璧的樂種、探

戈、印度的寶萊塢電影插曲、爵士樂等。自 1999 年創團以來，樂團已經和許多

享譽國際的名家同台演出，包括占士．高威、依芙蓮．格妮、愛瑪．柯克比、

湯馬士．艾倫、馬連拿爵士、克里斯蒂安．林伯格、張永宙、朱利安．萊．韋

伯、艾特格．邁耶、布蘭福特．馬薩里斯、莎朗．伊斯賓、理查．蓋利安諾、

英皇合唱團等。同時，樂團也曾與多位著名的藝人合作，包括海莉．威斯特拉、

理查．克萊德曼、羅賓．吉布、埃德娜．埃弗烈治夫人，以及粵語流行樂壇之

星林憶蓮、張敬軒、李克勤等合作。 

 

 基金會員購買香港城市室樂團 2023/24 年季節目可享正價門票八折優惠，有關

節目詳情請瀏覽以下網頁：https://zh.ccohk.com/season-concerts。 

 

 基金會員須於城市售票網售票處 (http://www.lcsd.gov.hk/tc/ticket/counter.html) 

購買節目門票時出示有效之「香港浸會大學基金」會員卡。 

 

 優惠期至 2024 年 6 月 30 日。 

 

 如有任何爭議，香港城市室樂團保留最終決定權。 

 

 

聯絡資料： 

電話：(852) 2864-2156 

電郵：info@ccohk.com 

網址：http://www.ccohk.com/ 
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